
Zápis   č. 9 
z veřejného zasedání zastupitelstva města konaného dne 

30.11.2011 od 17.00 hodin 
 
 
Přítomni  :   19+1 
Omluveni :  p. Kateřina Říhová 
 
1. Zahájení 

a) ověřovatelé zápisu :   p. Marie Plačková, p. Miroslav Jelének 
PRO :  19   PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 

    Usnesení : 9/11/01  
   Zastupitelstvo města schválilo ověřovatele zápisu p. Marii Plačkovou a  
   p. Miroslava Jelénka 
 

b) schválení programu  : 
 
2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného    
     21.09.2011   a   24.10.2011 
3. Komplexní pozemkové úpravy v k.ú. Hluk 
4. Nový územní plán města 
5. Vyuţití bývalého Penkova statku 
6. Obecně závazná vyhláška Města Hluk č. 3/2011 o nakládání s komunálním a       
    stavebním odpadem na území města Hluk 
7. Obecně závazná vyhláška  Města Hluk č. 4/2011 o místním poplatku za provoz   
    systému shromaţďování, sběru, přepravy, třídění, vyuţívání a odstraňování   
     komunálních odpadů 
8. Dodatek č. 2 ke zřizovací listině Sport Hluk, příspěvková organizace 
9. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru 
10. Informace o činnosti orgánů města a jiné  
11. Diskuse 
12. Závěr 

 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje program    zasedání  zastupitelstva města  
tak, jak byl všem  zastupitelům zaslán 
PRO :   19  PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 9/11/02 
Zastupitelstvo města schválilo  program zasedání tak, jak byl všem zastupitelům 
zaslán. 
 
17.15 – příchod p. David Hájek (stav 20) 
 
2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného   
    21.09.2011 a  24.10.2011 
Ing. Šimčík : přednesl kontrolu plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města 
konaného dne 21.09.2011  č. 7/11/01 – 7/11/29 a  24.10.2011 č. 8/11/01 – 8/11/21. 
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Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva města konaného dne 21.09.2011  č. 7/11/01 – 7/11/29 a  24.10.2011 
č. 8/11/01 – 8/11/21. 
PRO :   20  PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 9/11/03 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva města konaného dne 21.09.2011  č. 7/11/01 – 7/11/29 a zastupitelstva  
města dne 24.10.2011 č. 8/11/01 – 8/11/21. 
 
 
3. Komplexní pozemkové úpravy v k.ú. Hluk 
Důvodová zpráva zpracovaná p. místostarostou Davidem Hájkem včetně návrhu 
usnesení  byla všem zaslána. Rada města usnesení  doporučuje  schválit, na 
rozpočet 2011 bez  vlivu. 
Pozemkové úpravy provádí pozemkové úřady a řídí se zákonem č.139/2002 Sb., o 
pozemkových úpravách a pozemkových úřadech a o změně zákona č. 229/1991 
Sb., o úpravě vlastnických vztahů k půdě a jinému zemědělskému majetku, ve znění 
pozdějších předpisů v platném znění (dále jen zákon). 
Smyslem a cílem provedení pozemkových úprav v k.ú. Hluk je vytvoření předpokladů 
pro moţnost realizace opatření uvedených v § 9 odst. 8 zákona, tzn.  ve veřejném 
zájmu prostorově a funkčně uspořádat pozemky, scelit je nebo rozdělit za účelem 
zabezpečení přístupnosti a vyuţití pozemků a vyrovnání jejich hranic tak, aby se 
vytvořily podmínky pro racionální hospodaření vlastníků půdy. V těchto souvislostech 
k nim uspořádat vlastnická práva a s nimi související věcná břemena. Současně se 
zajistit podmínky pro zlepšení ţivotního prostředí, ochranu a zúrodnění půdního 
fondu, vodní hospodářství a zvýšení ekologické stability krajiny. 
Pozemkové úpravy jsou jedním z klíčových faktorů pro rozvoj krajiny. Prostřednictvím 
tohoto opatření je řešena problematika vlastnických vztahů pozemkové drţby, 
nedostatečná zemědělská infrastruktura či absence prvků ekologické stability krajiny. 
Opatření také nepřímo napomáhá rozvoji podnikání a má nesporný efekt v oblasti 
udrţitelného rozvoje krajiny. Při provádění pozemkových úprav dochází k 
racionálnímu prostorovému uspořádání pozemků všech vlastníků půdy v daném 
katastrálním území a podle potřeby také k reálnému vytyčení těchto pozemků v 
terénu. Nedílnou součástí pozemkových úprav je i realizace tzv. „plánů společných 
zařízení“, které zahrnují územní systém ekologické stability (ÚSES), opatření 
zajišťující zpřístupnění pozemků, protierozní opatření pro ochranu půdního fondu, 
opatření slouţící k neškodnému odvedení povrchových vod a prevenci před 
povodněmi.  
Bez úpravy vlastnických vztahů formou pozemkových úprav je realizace uvedených 
opatření prakticky nemoţná. Současně lze po provedení pozemkových úprav 
očekávat výrazné zjednodušení příprav jakýchkoli investičních záměrů města, 
strategických záměrů regionálního i nadregionálního významu, rozvoj podnikání, 
nastartování bytové i podnikatelské výstavby, odstranění střetů souvisejících 
s přístupem na jednotlivé pozemky, sníţení ohroţení zástavby sráţkovými vodami, 
splachy a erozí atd.  
Nezbytným předpokladem pro zahájení komplexních pozemkových úprav 
pozemkovým úřadem je získání souhlasu nadpoloviční většiny vlastníků pozemků 
v k.ú. HLUK (§ 6 odst.3 zákona). Tento úkol koordinátora úvodní fáze by mělo převzít  
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nejlépe město jako významný vlastník pozemků v uvedeném katastru a jako subjekt 
samosprávy jehoţ úkolem je ve smyslu § 2 odst.2) zákona o obcích m.j. „.. pečovat o 
všestranný rozvoj svého území a o potřeby svých občanů….“.  
Pro získání souhlasu vlastníků je nezbytné písemné nebo osobní oslovení největších 
vlastníků půdy v katastru, objasnění účelu a významu pozemkových úprav a získání 
jejich písemného souhlasu. Lze předpokládat jednání s řádově desítkami největších 
vlastníků.  
Celková hodnota k.ú. Hluk        2839 ha 
Předpokládaný rozsah pozemkových úprav na k.ú. Hluk:    1954 ha 
Odhadované mnoţství pozemků ve vlastnictví města zapojených do PÚ:   123 ha 
Veškeré další náklady na zpracování projektových dokumentací a projednání 
s účastníky řízení hradí, dle § 17 odst.1) zákona, stát. 
Záměr provedení pozemkových úprav byl projednán a odsouhlasen na 2. zasedání  
komise  zemědělské a ţivotního prostředí dne 07.10.2011. 
p. Hájek : kaţdý pozemek by měl být přístupný, měl by mít svého majitele.Veškeré 
nájemní smlouvy těmito úpravami padají a vzniká nový stav. Pozemky se budou 
měnit, scelovat, rozdělovat, musí se dát dohromady více jak 50% majitelů. 
Ing. Šimčík : Obce Ostroţská Lhota a Dolní Němčí uţ s těmito úpravami začaly. 
Peníze na to jsou, je hrazeno vše od projektové dokumentace aţ po vybudování 
pevných cest. Asi 14% obcí má tyto úpravy provedeny.  
p. Hájek : singulární pozemky se těmito úpravami neřeší. 
p. Šuránková : a tímto padají veškeré nájemní smlouvy ? 
p. Hájek : ano padají smlouvy mezi vlastníkem a uţivatelem. 
Návrh : zastupitelstvo města ukládá příslušným uvolněným funkcionářům zabezpečit 
veškeré kroky nezbytné k zahájení pozemkových úprav v katastrálním území Hluku 
za účelem odstranění majetkoprávních střetů, vyřešení dopravní dostupnosti 
pozemků a přípravy území pro revitalizaci. 
PRO :   20  PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 9/11/04 
Zastupitelstvo města uloţilo příslušným uvolněným funkcionářům zabezpečit veškeré 
kroky nezbytné k zahájení pozemkových úprav v katastrálním území Hluku za 
účelem odstranění majetkoprávních střetů, vyřešení dopravní dostupnosti pozemků a 
přípravy území pro revitalizaci. 
 
4. Nový územní plán města 
Všechny podněty a připomínky projednávané na předchozích zasedáních 
zastupitelstva města zpracovatel do územního plánu zařadil, od dotčených orgánů 
další poţadavky nezazněly. Rada města doporučuje územní plán schválit. Po jeho 
schválení zpracovatel vydá vyhlášku, která musí být minimálně 15 dnů zveřejněna na 
úřední desce a poté vejde územní plán v platnost. Vliv na rozpočet – nárust výdajů o 
6.000,-Kč. 
Ing. Šimčík : jakékoliv změny se budou provádět pouze 1x za 3 roky při aktualizaci 
územního plánu. 
Návrh : Zastupitelstvo Města Hluk  
konstatuje ověření   
ve smyslu s ust. § 54 odst.2 zákona č.183/2006 Sb. o územním plánování a 
stavebním řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších předpisů, ţe návrh Územního 
plánu Hluk není v rozporu s politikou územního rozvoje, s územně plánovací  
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dokumentací vydanou krajem, se stanovisky dotčených orgánů  a stanoviskem 
krajského úřadu 
 
rozhodlo 
v souladu s ust. § 172 odst. 5 zákona č. 500/2004., správní řád, ve znění zákona č. 
413/2005 Sb., o námitkách tak, jak je uvedeno v odůvodnění opatření obecné 
povahy 
 
vydává 
ve smyslu ustanovení § 6 odst. 5 písm.c) stavebního zákona za pouţití ust. § 43 
odst. 4 stavebního zákona, v souladu s ust. §§ 171 aţ 174 zákona č. 500/2004 Sb., 
správní řád, ve znění pozdějších předpisů, ust. § 13 a přílohy č.7 vyhlášky č. 
500/2006 Sb., o územně analytických podkladech, územně plánovací dokumentaci a 
způsobu evidence územně plánovací činnosti, formou opatření obecné povahy 
Územní  plán  Hluk. 
 
souhlasí   
v souladu s ust. § 10i odst. 5 zákona č. 100/2001 Sb. o posouzení vlivů na ţivotní 
prostředí a o změně některých souvisejících zákonů ( zákon o posuzování vlivů na 
ţivotní prostředí ), ve znění pozdějších předpisů, se způsobem zohlednění podmínek 
vyplývajících ze stanoviska Krajského úřadu Zlínského kraje k vyhodnocení vlivů ÚP 
Hluk na ţivotní prostředí, jak je uvedeno v opatření obecné povahy č.1/2011. 
 
PRO :   20  PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 9/11/05 
Zastupitelstvo Města Hluk  
konstatuje ověření   
ve smyslu s ust. § 54 odst.2 zákona č.183/2006 Sb. o územním plánování a 
stavebním řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších předpisů, ţe návrh Územního 
plánu Hluk není v rozporu s politikou územního rozvoje, s územně plánovací 
dokumentací vydanou krajem, se stanovisky dotčených orgánů  a stanoviskem 
krajského úřadu 
 
rozhodlo 
v souladu s ust. § 172 odst. 5 zákona č. 500/2004., správní řád, ve znění zákona č. 
413/2005 Sb., o námitkách tak, jak je uvedeno v odůvodnění opatření obecné 
povahy 
 
vydává 
ve smyslu ustanovení § 6 odst. 5 písm.c) stavebního zákona za pouţití ust. § 43 
odst. 4 stavebního zákona, v souladu s ust. §§ 171 aţ 174 zákona č. 500/2004 Sb., 
správní řád, ve znění pozdějších předpisů, ust. § 13 a přílohy č.7 vyhlášky č. 
500/2006 Sb., o územně analytických podkladech, územně plánovací dokumentaci a 
způsobu evidence územně plánovací činnosti, formou opatření obecné povahy 
Územní  plán  Hluk. 
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souhlasí   
v souladu s ust. § 10i odst. 5 zákona č. 100/2001 Sb. o posouzení vlivů na ţivotní 
prostředí a o změně některých souvisejících zákonů (zákon o posuzování vlivů na 
ţivotní prostředí), ve znění pozdějších předpisů, se způsobem zohlednění podmínek 
vyplývajících ze stanoviska Krajského úřadu Zlínského kraje k vyhodnocení vlivů ÚP 
Hluk na ţivotní prostředí, jak je uvedeno v opatření obecné povahy č.1/2011. 
 
 
5. Využití bývalého Penkova statku 
Dle nejnovějších poznatků – průzkumu, který byl zpracován na stránkách města Ing. 
Pachlem, rada navrhuje následující vyuţití : 

a) objekt v ulici Hřbitovní 
- byt správce areálu 
- další chráněné bydlení či jiná forma sociálního vyuţití 

b) objekt v ulici Sokolské 
- knihovna, Základní umělecká škola, Dům dětí a mládeţe, muzea, komerční 

ubytování, klubovna skautů, další komerční vyuţití – vinotéka a potřeby pro 
vinaře, zahrádkářské potřeby aj. dle Vašich nápadů (dle prostoru) 

- zázemí pro účinkující a diváky, sál pro 100 lidí 
c) objekt v ulici Kostelní 

- kotelna na spalování balíků slámy z obilí a řepky 
- Komerční banka, další komerční vyuţití 

d) nádvoří 
- amfiteátr pro pořádání kulturních akcí s odnímatelnými sedačkami 
- parkoviště pro osobní automobily 

Výsledky průzkumu prováděné Ing. Pachlem byly zaslány všem zastupitelům e-
mailem. O tom, zda by se areál, případně část areálu prodala jsou vedena jednání, 
ale vše je odvislé od toho, v jaké podobě bude schváleno konečné vyuţití. Na letošní 
rozpočet bez vlivu. 

a) objekt v ulici Hřbitovní 
Ing. Šimčík : původně jsme chtěli ještě rozšířit Domov s chráněnými byty  o další 
byty. Tendence sociální politiky začíná být taková, aby  zdravotně postiţení lidé byli 
doma a objednávali si sluţby domů.  Chtěli bychom z ulice Hřbitovní postavit domov 
pro osoby, které potřebují celodenní péči – Domov pro seniory.  V dohledné době 
bude potřeba asi 50 lůţek. 
Ing.Daněk  -  ředitel Charitního domova v Hluku – 50 lůţek  bude potřeba pro lidi 
s Alzhaimerovou nemocí, dle demografie starých lidí bude stále přibývat, takţe lůţek 
pro osoby, které potřebují nepřetrţitou péči a mají nějaké zdravotní omezení  bude 
potřeba. 
Ing. Šimčík : domov by nestavilo  město, ani ţádný soukromník, ale výstavbu by 
zabezpečily sociální sluţby nebo krajský úřad. 
Ing. Šimčík : byli jsme se podívat na dvě kotelny na spalování balíků slámy z obilí 
v Olomouci a Trutnově. V Trutnově je moderní kotel, není zde skoro ţádné 
znečišťování, popílek padá do filtrů a jde do zahrádek. Znečištění okolí návozem 
balíků obilí neţ dojede do města, není skoro ţádné. Problém by byl s tím, ţe kdyby 
se chtěl napojit jiný objekt neţ nově budovaný dvůr, tak to nebude moţné, protoţe 
vše je plynofikované, nedostala by se na to dotace. Jenom na samotný objekt.  
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Ekonomický přínos by byl, my teď kupujeme 1 GJ za 420,-Kč, v Olomouci ho vyrábí 
za 80,-Kč. Sláma k dispozici je, druţstvo má neomezené mnoţství. Budují taktéţ 
kotelnu, která bude fungovat od ledna, v Trutnově jim vyrábí kotel. 
Nádvoří poslední verze je, ţe by tam mohlo  být parkování a kdyţ bude potřeba, tak 
se tam nanosí lavečky pro 1500 lidí, po ukončení programu uklidí. Parkování 
bezplatné, neuvaţuje se, ţe by se vybíralo.  
Mgr. Hrdinová : kdyţ se před dvěma lety tvořil nástin vyuţití Penkova dvora, mluvilo 
se i o pozemku pro školu, např. hřiště nebo pozemek pro okopávání záhonů. Dříve 
měla škola pozemek pod Domem s chráněnými byty. 
Ing. Šimčík – není to tam, došlo se k závěru, ţe škola má prostoru dost. 
Učí se ještě někde ve školách tyto práce ? 
Mgr. Hrdinová  : učí 
Ing. Křiţan : kdyţ budu chtít třeba za 20 let někam odjet na dva dny a  budu 
potřebovat rodiče dát do nějaké školky pro seniory, je něco podobného na okrese, 
kolik lidí ji v současnosti vyuţívá ? 
Ing. Daněk : to je tzv. odlehčovací sluţba, v Hluku máme na toto uzpůsobené 3 
lůţka, můţe jít o 1 den aţ do 2 měsíců. Tady tato sluţba by měla být více 
podporována, máme lůţka plné na několik měsíců dopředu. Tato sluţba je ještě 
v Boršicích u Buchlovic a to 9 lůţek a v Otrokovicích 2 lůţka a pak ještě ve Vyškově. 
Je to věc velmi potřebná a měla by být podporována. 
Ing. Křiţan : 3 lůţka u nás jsou vyuţívány  i lidmi z okolí, kolik % lidí  z Hluku má 
zájem o tyto lůţka ? 
Ing. Daněk :  asi tak 50% jsou Hlučané, mají zájem i lidé z dalekých okolí, jiných 
okresů. 
Ing. Šimčík : kotelnu by  řešila obec kvůli dotacím, je tam moţnost pro obce získat aţ 
90 % dotace.  Mohlo by se uvaţovat o prodeji prostoru  ze Sokolské ulice na 
ubytování. Ten nebo ti dotyční,  kteří by postavili objekt,  pronajímali by obci a obec 
by platila provoz. Dotazníku, který zpracoval Ing. Pachl se zúčastnilo 164 občanů a 
objevily se následující návrhy : 27x knihovna, 19x muzeum města, 3x muzeum jízdy 
králů, 18x informační centrum – informace pro turisty 
Mgr. Hrdinová : nešlo by sloučit informační centrum s knihovnou ? Stačil by na to 
jeden člověk, Hluk není tak navštěvovaný. 
Ing. Šimčík : byl jsem na dovolené v Lokti, kde mají 3.500 obyvatel, měli informační 
centrum sloučené s cestovkou a lidé se zde divili, proč nemají informační centrum 
samostatné. Jsem přesvědčený, ţe se pracovník v Hluku uţiví. 
p. Plačková : je fakt, ţe fungují informační centra spolu s knihovnou. 
Ing. Šimčík : dále návrhy občanů – dětské hřiště, dětský koutek, baby club, 11x park 
a zeleň, zázemí pro účinkující, letní kino, galerie,ubytování, obchůdky, kavárna,  
opravna bot, rámování obrazů, cukrárna, pekárna, veřejné WC, fitness centrum. 
Dnes volala paní z Komerční banky, nechtějí na Penkův dvůr jít, je to pro ně uţ dost 
mimo. Vinotéka se plánuje. 
Ing. Šimčík – dal bych návrh, ţe zastupitelstvo města schvaluje, aby vedení města 
jednalo o moţnosti bydlení - Domova pro seniory  v ulici Hřbitovní, v rámci vyuţití 
bývalého Penkova statku 
Ing. František Dufka : podnikání a bydlení můţe být problém z hlediska hlučnosti. 
Mohl by se omezit někdo v podnikání, přednost má chráněné bydlení. Bude dobré 
upřednosnit jedno před druhým. Nemohly by se tam konat akce např. kaţdý týden. 
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p. Fízelová : existují tzv. školky pro seniory, ráno odvezou a večer vyzvednou ? 
Ing. Daněk : jsou to tzv. Centra denních sluţeb v Uherském Hradišti v Rybárnách, 
v Boršicích u Buchlovic. Není to pobytové zařízení, sluţby poskytuje  Oblastní charita 
Uherské Hradiště. Větší poptávka je po odlehčovacích sluţbách – pobyty na několik 
dnů i týdnů. 
Ing. Šimčík : ještě by tam mohl být  z hlediska územního plánu byt správce 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje vyuţití bývalého Penkova statku – objekt v ulici 
Hřbitovní : 

- byt správce areálu 
a dále schvaluje, aby vedení města jednalo s orgány kompetentními pro vybudování  bydlení 
pro seniory  v ulici Hřbitovní. 

PRO :   20  PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 9/11/06 
Zastupitelstvo města schválilo vyuţití bývalého Penkova statku – objekt v ulici Hřbitovní : 

- byt správce areálu 
a dále schválilo, aby vedení města jednalo s orgány kompetentními pro vybudování  bydlení 
pro seniory  v ulici Hřbitovní. 

 
b) objekt v ulici Sokolské 

Ing. Šimčík : ulice Sokolská návrh je – knihovna + informační centrum, Základní 
umělecká škola, Dům dětí a mládeţe, muzeum, komerční ubytování, klubovna 
skautů, zahrádkářské potřeby, vinotéka 
p. Šuránková : uvaţuje se tak, ţe to bude města, město dostane dotace 
Ing. Šimčík : dotaci nedostaneme, peníze na to mít nebudeme 
Ing. Dufka : jaká je finanční úvaha, kolik by to stálo 
Ing. Šimčík : 50 mil. Kč 
p. Salanci : já bych navrhoval umístit ještě městský pivovar 
p. Šuránková : jestli na to město nemá peníze, budou plynout pro něj minimální 
výhody, navrhovala bych objekt neprodávat, třeba peníze na to v budoucnu budou 
Ing. Šimčík : nebavíme se o prodeji, ale jak objekt vyuţít 
p. Hájek : musíme rozhodnout co uděláme  v celém objektu 
Ing. Jaroslav Plaček : pokud se to dostalo do této podoby, ať město nadefinuje, co 
potřebuje pro vyuţití a čím chce pomoci podnikatel. Stát má zájem o vyuţití 
občansko podnikatelských aktivit. Moţná se dostane nějaká dotace. Zkoušeli jste 
ţádat o dotaci ? 
Ing. Šimčík : 2x jsme ţádali o dotaci a 2x nám byla zamítnuta. 
Ing. Plaček : a byla podaná ţádost jako veřejně prospěšná činnost s tím, ţe se 
sdruţují peníze obce a  sdruţují peníze podnikatele. Tam jsou peníze, jsou tam 
nějaké podmínky. 
Ing. Pachl : na Penkův dvůr se musí vnést ţivot, Dům dětí a knihovna tam vnese 
ţivot, je to dobře navrţené, tak to odsouhlasme. 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje vyuţití bývalého Penkova statku – objekt  
v ulici Sokolské : 

- knihovna + informační centrum 
- Základní umělecká škola 
- Dům dětí a mládeţe 
- Muzeum jízdy králů 
- komerční ubytování  
- klubovna skautů 
- další komerční vyuţití  
- sál pro Dům dětí a mládeţe a Základní uměleckou školu, případně jiné vyuţití 
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PRO :   20  PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 9/11/07 
Zastupitelstvo města schválilo vyuţití bývalého Penkova statku – objekt  v ulici 
Sokolské : 

- knihovna + informační centrum 
- Základní umělecká škola 
- Dům dětí a mládeţe 
- Muzeum jízdy králů 
- komerční ubytování  
- klubovna skautů 
- další komerční vyuţití  
- sál pro Dům dětí a mládeţe a Základní uměleckou školu, případně jiné 

vyuţití 
 

c) objekt v ulici Kostelní  
Ing. Pachl : já jsem byl původně proti kotelně, pak jsem se jel podívat do Olomouce a 
viděl, ţe je ta technologie opravdu  moderní. 
p. Omelka : mám obavy z přepravy slámy, je to na náměstí 
Ing. Šimčík : v Trutnově je kotelna uprostřed sídliště, není tam vidět slámu a je tam 
čisto. 
Ing. Křápek : byl jsem se také podívat v Olomouci, odpadu je asi 6%, byli jsme tam, 
17. listopadu a  ten den byla inverze a opravdu nebylo nic cítit. 
p. Šuránková : uvaţuje se, ţe by budovalo kotelnu město a vytápělo své objekty, 
pokud by se dostala dotace  ? 
p. Hájek : ano vytápělo by se všechno, škola, úřad, Dům s chráněnými byty 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje vyuţití bývalého Penkova statku – objekt  
v ulici Kostelní : 

- kotelna na spalování balíků slámy z obilí a řepky 
- sklad mobiliáře 
- veřejné WC 
- zázemí pro účinkující a diváky 
- další komerční vyuţití 

PRO :   15  PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 5 
Usnesení : 9/11/08 
Zastupitelstvo města schválilo vyuţití bývalého Penkova statku – objekt  v ulici 
Kostelní : 

- kotelna na spalování balíků slámy z obilí a řepky 
- sklad mobiliáře 
- veřejné WC 
- zázemí pro účinkující a diváky 
- další komerční vyuţití 

 
d) nádvoří 

Ing. Šimčík : návrh  pro nádvoří je amfiteátr pro pořádání kulturních akcí a parkoviště 
pro osobní auta 
p. Fízelová : u vyuţití  nádvoří se mi nelíbí návrh na umístění parkoviště pro osobní 
automobily, měla by to  být zóna odpočinková, klidová, můţe tam být strom, parčík 
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Ing. Šimčík : potom bude 3 tisíce metrů nevyuţitých, teď uţ je plná ulice Kostelní 
zaparkovaných aut 
p. Šuránková : bude tam dětské hřiště a  my tam pustíme auta ? 
Mgr. Ratajský : definoval bych jako relaxační plochu, parkoviště bych potlačil 
p. Šuránková : kdyţ se začínalo mluvit o Penkově statku, sám projektant říkal, ţe 
málo měst má takové zázemí pro kulturní vyuţití, přírodní amfiteátr, odhlučněné pro 
okolí, tak přece tam neuděláme parkoviště 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje vyuţití bývalého Penkova statku – nádvoří : 

- amfiteátr pro pořádání kulturních akcí s odnímatelnými sedačkami 
- klidová zóna  
- dětské hřiště 

PRO :   14  PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 6 
Usnesení : 9/11/09 
Zastupitelstvo města schválilo vyuţití bývalého Penkova statku – nádvoří : 

- amfiteátr pro pořádání kulturních akcí s odnímatelnými sedačkami 
- klidová zóna  
- dětské hřiště 

 
 
6. Obecně závazná vyhláška Města Hluk č. 3/2011 o nakládání s komunálním a  
    stavebním odpadem na území města Hluk 
Jedná se v podstatě o legalizaci nově vybudovaného sběrného dvora. Rada města 
vyhlášku doporučuje schválit, na rozpočet bez vlivu. 
Návrh :  zastupitelstvo města schvaluje Obecně závaznou vyhlášku Města Hluk 
č. 3/2011 o nakládání s komunálním a  stavebním odpadem na území města Hluk 
PRO :    20 PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 9/11/10 
Zastupitelstvo města schválilo Obecně závaznou vyhlášku Města Hluk č. 3/2011 o 
nakládání s komunálním a  stavebním odpadem na území města Hluk 
 
 
7. Obecně závazná vyhláška  Města Hluk č. 4/2011 o místním poplatku za  
    provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a  
    odstraňování komunálních odpadů 
Tato vyhláška se musí schvalovat kaţdoročně kvůli aktualizaci údajů. Rada města ji 
doporučuje schválit v zaslané podobě, na rozpočet bez vlivu. 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje Obecně závaznou vyhlášku  Města Hluk č. 
4/2011 o místním poplatku za provoz systému shromaţďování, sběru, přepravy, 
třídění, vyuţívání a odstraňování komunálních odpadů 
PRO :    20 PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 9/11/11 
Zastupitelstvo města schválilo Obecně závaznou vyhlášku  Města Hluk č. 4/2011 o 
místním poplatku za provoz systému shromaţďování, sběru, přepravy, třídění, 
vyuţívání a odstraňování komunálních odpadů 
 
8. Dodatek č. 2 ke zřizovací listině Sport Hluk, příspěvková organizace 
V dodatku se doplňují body v čl. III a IX, ostatní zůstává beze změny. Rada  města 
dodatek doporučuje schválit, na rozpočet bez vlivu. 
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Návrh : zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 2 ke zřizovací listině Sport Hluk, 
příspěvková organizace 
PRO :    20 PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 9/11/12 
Zastupitelstvo města schválilo Dodatek č. 2 ke zřizovací listině Sport Hluk, 
příspěvková organizace 
 
9. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru 
Finanční výbor  zasedal  29.11.2011 s následujícím programem : 
 
AD1) Čerpání rozpočtu do 10/2011 
Paní Juřeníková seznámila členy finančního výboru s čerpáním rozpočtu k 10/2011, 
finanční výbor bere materiál na vědomí a nemá připomínky 
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí čerpání rozpočtu do 10/2011 
PRO :    20 PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 9/11/13 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí čerpání rozpočtu do 10/2011. 

 
 

AD2) Změny v rozpočtu 
Opětovné vydání knihy p. Lekešové v počtu 3.000 ks, coţ představuje náklad cca 
180 tis. Kč. Všechny knihy jsou rozprodány. 
K návrhu úprav  rozpočtu na rok 2011  nemá finanční výbor připomínky a doporučuje 
zastupitelstvu ke schválení 

IV. Návrh úprav rozpočtu r. 2011 

Příjmy -   rozpočet upravený                                 66.207.500,--  
Koupaliště       -       100.000,-- 
Odpady, sběrný dvůr     +      140.000,--       
Ostatní správa      +          8.500,-- 
Kultura       +      580.000,--  
Ostatní nedaňové příjmy     +        20.000,--     
Bytové hospodářství      +      550.000,-- 
DPH       +      700.000,--   
DPFO ZČ, DPFO SVČ,DPPO, daň z nemovitostí -    2.400.000,--   
Finanční operace (daň za obec)    -       183.000,-- 
Odvody za odnětí půdy     +          1.000,-- 
Poplatek za znečištění     +          7.000,--             
Dotace KÚ ZK - SDH     +        11.000,-- 
Dotace KÚ ZK – Sport Hluk    +          5.000,-- 
Dotace ÚP      +      560.000,--     
  
Dotace pam. domky     -       569.000,--  
Dotace MMR – přestavba kotelny   -    1.150.000,--  
 
                     =            64.388.000,--     
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Financování – rozpočet upravený                 13.517.000,--  

      Překlenovací úvěr KB                -      186.000,-- 
 
      =     13.331.000,-- 

Výdaje – rozpočet upravený                         79.724.500,--  

Sport Hluk - dotace KÚ ZK – Sport Hluk  +          5.000,-- 
projekt. dokumentace    +      310.000,-- 
TJ Spartak - basket.odd. mládeţe  -         50.000,-- 
příspěvek Armsport                                       +         8.000,--            
Klub kultury     +      190.000,--   
Bankovní poplatky    +        60.000,-- 
Pěstební činnost     +        30.000,-- 
Kanalizace Kostelní, ZTV Orelská  -         50.000,--    
Koupaliště      -       150.000,-- 
SDH – dotace KÚ ZK                                         +        11.000,--         
Místní správa     -       417.000,-- 
Hlucké noviny     +        17.000,--                  
Bytové hospodářství    -       100.000,-- 
Byty u Autopalu – dotace přestavba kotelny -    1.150.000,-- 
Veřejné osvětlení     -       100.000,-- 
Městský rozhlas     -         40.500,-- 
Veřejná zeleň     -       200.000,-- 
Finanční operace (daň za obec), DPH za obec -       379.000,-- 
              
                                                                     =       77.719.000,--  
 

 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje IV. návrh úprav rozpočtu roku 2011 
PRO :    20 PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 9/11/14 
Zastupitelstvo města schválilo  IV. návrh úprav rozpočtu roku 2011 dle zápisu. 

 

AD3) Rozpočtové provizorium na r. 2012 

O tomto problému bylo jiţ jednáno na zářijovém zasedání zastupitelstva města se 
závěrem, ţe se nejedná o nic mimořádného. 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu ke schválení rozpočtové provizorium na 
první měsíce roku 2012, které je nutné pro chod města v měsících leden – únor 
2012. 
Ing. Šimčík : jestli se bude chtít někdo ze zastupitelů zúčastnit tvorby rozpočtu, bude 
moţné, pošleme Vám pozvánky. Jinak můţete posílat připomínky. 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje, do doby schválení nového rozpočtu roku 
2012, rozpočtové provizorium ve výši 1/12 skutečných celoročních výdajů rozpočtu 
předchozího roku, rovněţ investice, které byly realizovány v roce 2011 mohou být 
hrazeny. 
PRO :   20  PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
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Usnesení : 9/11/15 
Zastupitelstvo města schválilo, do doby schválení nového rozpočtu roku 2012, 
rozpočtové provizorium ve výši 1/12 skutečných celoročních výdajů rozpočtu 
předchozího roku, rovněţ investice, které byly realizovány v roce 2011 mohou být 
hrazeny. 
AD4) Rozbor příspěvku pro oddíl kopaná                   
Členové finančního výboru se seznámili s předloţenými materiály – pokladní doklady  
Sport Hluk, z materiálů není zřejmé, v jaké výši jsou přidělovány finanční prostředky 
na mládeţ. K dané problematice se ještě finanční výbor vrátí. 
Ing. Šimčík : šlo by vyspecifikovat z dokladů, co jde na mládeţ a co ne ? 
p. Bojko :  to by se muselo vyloţeně  dohledat z  dokladů 
Mgr. Dostal : fotbalisté mají svůj účet, za který zodpovídá jeho předseda František 
Uhlíř a podpora mládeţe by tam měla být 
Mgr. Braunerová : letos se s tím uţ nedá nic dělat, ale pro příští rok by se mohlo více 
kontrolovat  
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí informace o čerpání příspěvku  
fotbalového oddílu 
PRO :   20  PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 9/11/16 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí informace o čerpání příspěvku  fotbalového 
oddílu 
 
AD5) Dohoda o narovnání – Harvest servis, s.r.o. 
Finanční výbor souhlasí s návrhem právního zástupce JUDr. Blaţka o narovnání 
pohledávek a závazků tak, ţe firma Harvest servis, s.r.o. uhradí ve dvou splátkách 
Kč 30.000,-Kč a zbývající dluţná částka ve výši Kč 40.100,-Kč bude odepsána. 
Finanční výbor doporučuje  zastupitelstvu výše uvedené ke schválení. 
Harvest servis s.r.o. dluţí 70.100,-Kč, navrhuje platbu ve výši 30.000,-Kč. Rada 
města doporučuje dohodu schválit a 40.100,-Kč odepsat, neboť se jedná, dle právní 
kanceláře JUDr.Blaţka o solidní návrh. 
Návrh :  zastupitelstvo města schvaluje  Dohodu o narovnání  s firmou Harvest 
servis, s.r.o., Josefa Brabce 2908/19, 702 00 Ostrava - Moravská Ostrava a 
prominutí částky 40.100,-Kč. 
PRO :   17  PROTI : 1  ZDRŢEL SE : 2 
Usnesení : 9/11/17 
Zastupitelstvo města schválilo  Dohodu o narovnání  s firmou Harvest servis, s.r.o., 
Josefa Brabce 2908/19, 702 00 Ostrava - Moravská Ostrava a prominutí částky 
40.100,-Kč. 

 
6) Rekonstrukce ul. Antonínská 

Právě probíhá veřejná zakázka na dodavatele rekonstrukce, otevírání obálek 
proběhne 07.12. K podání nabídky jsme zaslali výzvu pěti firmám a rovněţ byla 
výzva zveřejněna na úřední desce města. Projektovou dokumentaci si vyzvedlo jiţ 10 
firem. Poţadujeme, aby oprava proběhla v termínu 04-07/2012 s tím, ţe platba se 
uskuteční na 3 etapy, a to : v roce 2012 – 2.400.000,-Kč vč. DPH, v roce 2013 – 
2.400.000,-Kč vč.DPH do 30.06., v roce 2014 – zbytek dle vysoutěţené ceny do 
30.06. Smlouva o dílo musí být podepsána do 15 dnů od otevírání obálek, je tedy 
nutný souhlas zastupitelstva s finančním závazkem pro příští léta. 
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Finanční výbor doporučuje zakotvit do rozpočtu na rok 2012  - odd. výdaje, částku na 
rekonstrukci silnice v ul.  Antonínská ve výši Kč 2.400.000,-Kč. 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje finanční závazek na rekonstrukci vozovky 
v ulici Antonínské  - platba na 3 etapy : v roce 2012 – 2.400.000,-Kč vč. DPH, v roce 
2013  do 30.06. – 2.400.000,-Kč vč.DPH, v roce 2014 – do 30.06. zbytek dle 
vysoutěţené ceny. 
PRO :    20 PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 9/11/18 
Zastupitelstvo města schválilo finanční závazek na rekonstrukci vozovky v ulici 
Antonínské  - platba na 3 etapy : v roce 2012 – 2.400.000,-Kč vč. DPH, v roce 2013  
do 30.06. – 2.400.000,-Kč vč.DPH, v roce 2014 – do 30.06. zbytek dle vysoutěţené 
ceny. 

 
AD7) Kontrola pokladny 

Členové finančního výboru provedli fyzickou kontrolu pokladny a konstatují, ţe 
fyzický stav souhlasí s účetním a pokladní doklady jsou vedeny dle platných účetních 
předpisů. 
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí informace o kontrole pokladny 
městského úřadu 
PRO :    20 PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 9/11/19 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí informace o kontrole pokladny městského 
úřadu 

 
 
10. Informace o činnosti orgánů města a jiné  
 studie úprav náměstí – studie řeší Vysoká škola v Nitře – Ing. Pachl 

Ing. Pachl – byli jsme s p. místostarostou Hájkem na kontrolním dnu v Nitře, je 
zpracováno celkem 5 variantních návrhů, budeme muset 1 návrh vybrat. 

 bezbariérová trasa – je zpracována horní strana, tzn. základní škola, dům 
s chráněnými byty, městský úřad a předáno na Institut pro bezbariérové trasy. 
Zatím se k tomu nevyjádřili, počítá se, ţe by se vybudovalo  v příštích dvou 
letech. 
Ing. Pachl : počítá se i se vstupem nahoru do sálu na tvrz ? 
Ing. Šimčík : muselo by se řešit v další fázi, bylo by to uţ dost peněz, proto se 
rozhodla v radě tato horní strana. 

 výstavba  ZTV v ulici Kostelní a Orelské – vše je hotové, zkolaudované, jsou 
vícepráce, které se budou schvalovat v radě. 

 nákup elektřiny – vysoutěţili  jsme cenu elektřiny na burze 1.389,-Kč za MWh  
na rok 2012 a 2013, cena se sníţila, měli jsme 1450,-Kč za MWh. Šli jsme do 
toho s Dolním Němčím, Ostroţskou Lhotou a příspěvkovými organizacemi. 
Vítězná firma Centropol Energy. 

 pronájem rodinného domu Antonínská 326 – dům je pronajat Michálkům a 
paní Nemochovské. 

 kamerový systém – je podaná ţádost na Slovensku spolu s Nemšovou, peněz 
je údajně dost. 
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 splátka překlenovacího úvěru na rekonstrukci muzejních domků na Rajčovně 
– úvěr bude vyrovnaný, zbývá do konce roku  doplatit  201.503,- Kč. 

 pronájem střech na budovách ve vlastnictví města za účelem umístění 
fotovoltaických panelů pro výrobu elektřiny – o pronájem si poţádala firma 
Bobík - pan Trubačík. Schválil se pronájem na komunále, koupališti a dalších   
našich budovách mimo základní školu, aby si mohl zaţádat o připojení. 
Dotace, ale zatím nebyly schválené. 

 dopravní značení v ulici Za Zámkem – jsou schválené jednosměrky od školy 
k ulici Boršické, značky uţ jsou objednané, aţ přijdou, budou nainstalované. 
Mgr. Hrdinová : nejde udělat přechod pro chodce uprostřed ulice Hlavní, 
naproti proluk ? 
Ing. Šimčík : ţádali jsme asi před pěti lety, dopraváci nám toto zamítli, s tím, 
ţe uţ je přechodů na této trase moc. Můţeme zkusit poţádat znovu. 

 Nezaměstnanost – k 30.10. je 7,33 %. 
 daňové příjmy – jsou minus 1,7 mil. Kč oproti loňskému roku. 
 stavy účtů, přijaté úvěry 

Běţný účet u KB                               1.670.111,--Kč 
Běţný účet Česká spořitelna- nájmy DCHB                     1.211.928--Kč 
Inkasní účet Česká spořitelna              13.647,--Kč 
Účet u KB – Po stopách tradic a historie Hluku a Nemšové-CZK                     3.547,--Kč 
Účet u KB – Po stopách tradic a historie Hluku a Nemšové-EUR                        913,--Kč 
Účet HČ                       365.691,--Kč 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Celkem účty                                                                        3.265.837,--Kč  
 
Nesplacené úvěry : 
Úvěr Čs.spořitelna – DCHB - dlouhodobý                          9.124.000,--Kč 
Úvěr KB – cyklostezka Hluk – Dolní Němčí - dlouhodobý                        4.468.964,--Kč 
Úvěr Čs. spořitelna-památkové domky - krátkodobý                 201.503,--Kč 
Účet KB – Sběrný dvůr                14.813.238,--Kč 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Celkem účty                             28.607.705,--Kč 

 
 

11. Diskuse 
 
12.  Závěr 
 
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí  diskusi zastupitelů a občanů 
PRO :   20  PROTI : 0  ZDRŢEL SE : 0 
Usnesení : 9/11/20 
Zastupitelstvo města vzalo  na vědomí  diskusi zastupitelů a občanů. 
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Zasedání  bylo ukončeno v 19.30 hodin 
 

Zápis byl vyhotoven dne  07.12.2011 

 

Zapsala: Dana Krhovská 

 

 

 

Zápis ověřil :   

 

p.Marie Plačková     dne 08.12.2011  …………………………. 

 

p.Miroslav Jelének   dne  08.12.2011  …………………………. 

 
 
 
 
 
 
 
 

Ing. Jan Š i m č í k 
starosta 

 
 
 
 


